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Referat  
Elevrådet ved Ås videregående skole 

Møtested: Elevrådsmøterommet, F-blokka  

Dato: 30.03.2023 

Tid: 12.00-12.45 

Referent: Adriane Nilsen 

Medlemmer som møtte:  

Navn Funksjon 
Marlene Erstad   
 

  Nestleder 

Adriane Nilsen 
 

  Sekretær 

Anders Vogt 
 

  Styremedlem  

Rozalia Anna Ciupka Styremedlem 

 Andre møtedeltagere: 

Navn  Funksjon  Representerer  

Tine Merakerås 
 

Assisterende rektor Skolens ledelse 

Ikke til stede: Daniel Asalf Belachew Asalf (elevrådsleder), Lea Kreul Bærug (styremedlem), Stine 

Marie Eriksen(elevrådskontakt)  

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Bordplassering i kantina  

2 Evaluering av mangfoldsuka  

3 Rekruttering av faddere  

4 Elevrådsstyre – hvordan styrker vi elevrådet? 

5 Sommeravslutning  
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Elevrådets behandling av sakene:  
 

Sak 1 Bordplassering i kantina  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Lage ny bordplassering i kantina, nytt «utseende» 

- Russestyret er uenig, mener det kan bli med på å gjøre det verre.  

- Usikker på om det vil hjelpe 

- Vi har flere voksne i kantina som kan «passe» på eller følge med.  

Hva ble bestemt: 

- Vurdere hva SMU, elevrådsstyret og russestyret har sagt.  

- Blir ikke bestemt før påsken.  

- Skal gi beskjed om at det blir endring. (teams) at det ikke bare er ledelsen som har bestemt. 

 

Sak 2 Evaluering av mangfoldsuka  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Lage forms test om hvordan elevene opplevde mangfoldsuka.  

- Ikke mange spørsmål 

- Eks. på spørsmål: Tilbakemelding på maten, om det var en inkluderende uke, om alle fikk 

høre det. 

Hva ble bestemt: 

- Lage forms undersøkelse. Max 4 spørsmål 

Sak 3 Rekruttering av faddere  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Få elevene til å høre om det, sånn at elevene blir interessert.  

- Styret poster en video eller lignende om fadder opplegget.  

- Si ifra om det er noen vi tenker vil passe til det.  

- Kan snakke om mulig avspasering – åpen skole for eksempel.  

- Finne folk som er engasjert i å hjelpe, ikke love bort for mange goder.  

- Finne løsninger hvis det ikke blir nok faddere.  

Hva ble bestemt: 

- Styret snakker med elevene om det, bedre om vi det kommer fra oss istedenfor ledelsen.  

- Daniel eller Tine kan legge ut «beskjed» fra oss på teams til hele skolen.  

- Lage promo video etter påske. 

Sak 4 Elevrådsstyre – hvordan styrker vi elevrådet? 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Vi må gjøre noe for at det blir valgt mer dedikerte elever som tillitsvalgte.  

- Ha 2 samlinger med hele elevrådet – mat og underholdning. Lage et godt samhold.  

-  
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Hva ble bestemt: 

- Sette et ekstra elevrådstyremøte, rett før sommeren. – Snakke om hvordan vi skal rekrutere gode 

tillitsvalgte.  

Sak 5 Sommeravslutning  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Flere elever vil ha sommeravslutning. – siste skoledag 

- Enten styret eller lage en komite som kan arrangere sommeravslutningen. 

- Kanskje dele opp, vg1 og vg2  

Hva ble bestemt: 

- Lage et program om hvordan sommeravslutningen skal være.  

- Høre om noen vil underholde. 

 

 


